
 
Vlijmen, 11 maart 2025 
Aan het college van de gemeente Heusden  
Betreft: Vraagtekens bij reclame-uitingen 

 
Geacht college, 
 
In de gemeente zijn recent nieuwe perken/borders met struiken en bomen aangelegd. Tot onze 
verbazing zagen wij in één van deze nieuwe perken een (tijdelijk) reclamebord staan van o.a. een 
fastfoodketen met een plaatselijk verkooppunt. Deze constatering leidde tot onze onderstaande 
vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van de tijdelijke reclameborden die op meerdere plekken zijn 
geplaatst, waaronder ook in een perk/border? 

 
2. a) Is het plaatsen van de tijdelijke reclameborden in perken/borders conform het 

groenbeleid en het reclamebeleid van onze gemeente, of is hier sprake van een 
(over)enthousiaste plaatsing van borden? 
b) Wat is de mening van het college over het plaatsen van borden in perken/borders? Is 
dit gewenst, of onderschrijft het college onze opvatting dat in de perken/borders geen 
reclame-uitingen horen te staan? 
 

3. In de gemeente besteden we veel aandacht aan preventie en gezondheid en bewegen. 
Wat is de mening van het college over het grote aantal commerciële reclame-uitingen voor 
fastfood op allerlei plaatsen in de gemeente, o.a. ook in de omgeving van/op wegen naar 
basisscholen. Vindt het college dit wenselijk? Staat dit niet haaks op alle inzet op gezondheid 
en preventie, ook voor jongeren?  

 
4. In sommige gemeenten wordt gekeken naar het tegengaan van/verbod op algemene 

reclame-uitingen over vlees/vleesproducten. O.a. vanuit overwegingen over dierenwelzijn, 
klimaat en gezondheid. Kent het college deze ontwikkeling? Hoe staat het college hier in? 

 
 
Namens fractie GroenLinks-PvdA Heusden, 
 
Marjo Stevens 


